
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO   

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal  

Betreft: Raadsvragen cf. art. 37 RvO  

Steller vragen: Corrie van Leerzem, Monica de Boer, Angelique Grinwis, Forum voor Democratie 

Onderwerp: Mogelijke komst AZC en schrappen spreidingswet door nieuw kabinet 

Kenmerk: 081-2024

Datum: 16-05-24

Geachte voorzitter,
 
Er komt na maanden onderhandelen eindelijk een rechts kabinet. Naar aanleiding van deze 
ontwikkeling heeft Forum voor Democratie de volgende vragen opgesteld. Eén van de punten van dit 
nieuwe kabinet is dat de spreidingswet van tafel gaat en dat er een strenger asielbeleid gevormd 
gaat worden. Afgelopen maand is er bekend gemaakt dat het college voornemens is om een AZC 
voor 300 opvangplekken voor vier jaar te willen huisvesten aan de rand van Heerle. Dit heeft tot erg 
veel onrust geleid bij omwonende en directe betrokkenen. Diverse inwoners hebben zelfs een 
actiegroep opgestart en overhandigen vandaag op 16 mei een petitie die veelvuldig getekend is om 
de bouw van het AZC tegen te houden. 

Forum voor Democratie heeft de volgende vragen over de mogelijke komst van het AZC opgesteld.

1. Heeft het schrappen van de spreidingswet invloed op de gesprekken die met het COA worden 
gevoerd? En die nog gevoerd gaan worden? 

a. Zo ja, op wat voor manier?
b. Zo niet, waarom niet?

2. Als de spreidingswet van tafel gaat, op basis van welke criteria en wat voor gronden gaat het 
college het proces rondom opvang dan verder bewandelen?

3. Vindt het college dat met de nieuwe ontwikkelingen gemeente Roosendaal dan nog steeds 
300, respectievelijk 401 asielzoekersopvangplekken op korte termijn moet realiseren?

4. Is het college ook van mening dat de procedure om een AZC te willen vestigen in Heerle op 
hold gezet moet worden totdat het duidelijk is wat het kabinet voor ogen heeft? Er ligt op dit 
moment immers nog geen raadsvoorstel voor. Graag een toelichting. 

5. Mocht het AZC toch doorgang vinden in de desbetreffende raadsvergadering, wat voor 
invloed gaat het schrappen van de spreidingswet dan hebben op de opvang duur van vier 
jaar?

6. Is het college ook van mening dat een strenger asielbeleid zal resulteren in minder vraag naar 
huisvesting voor asielzoekers? Wat zijn dan de toekomstscenario’s met de beoogde opvang?
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